
Referat fra Generalforsamling:

1. Dato: 30-03-2022

2. Sted: Bisserup Forsamlingshus

22 personer deltog inkl. bestyrelsen.

3. Valg af dirigent

Arne Andersen

Stemmetællere:

Jørgen Kristensen og Flemming Rasmussen

4. Bestyrelsens beretning V/Knud Vincents

Der er 663 tilsluttede husstande, 31191 m³ vand er udpumpet med et spild på ca. 2 %.

Døgnforbruget svinger mellem 48 til 251 m³ vinter og sommer.

I 2021 var der små driftstop og på et tidspunkt var det nødvendigt med en nødstrømsgenerator som

blev lejet af SK grundet kabelarbejder.

Vandkvaliteten har været ok der har dog været 2 bemærkninger grundet nitrit.

Prøve hos forbruger viste 1 coliform bakterie, ved den efterfølgende kontrol var der ingen bakterier

at registrere.

Der er taget prøver ved ny boring som viste sig at være i orden, der vil blive taget yderligere prøver,

når ledningen er grundigt gennemskyllet og inden den tilsluttes vandværket.

Undersøgelser for TFA har vist sig negativ.

Flagstænger for registrering af signaler fra målere er blevet tinglyst.

Der er 3 boringer den ældste under vandværket er fra 1948, boringen uden for vandværket er fra

1974 og den nye boring er fra 2022.

På ledningsnettet har der været nogle småreparationer og den nordlige del af Fjordbakken mangler

at få skiftet vandledninger.

20/21 er rentvandstankene efterset og renset. Beholderne er fra 1948 og fra 1974.

Ledningsregistrering er opdateret og de gamle ledningsplaner er lagt ind i systemet.

Beredskabsplan skal opdateres, den er fra 2018.

Vedrørende økonomi så er kassebeholdningen nedbragt, pengene er bl.a. brugt til ny boring og der

er renset tanke.

Vandprisen holdes uændret.

I kommende år skal ledningen på Fjordbakken skiftes, og der arbejdes videre med Skafterup

Vandværk om at få en nødforsyning.

Vedr. Kommuneplanen angående udvidelsen af boligområdet nord for Bisserup, her er vandværket

klar til at forsyne med vand.

Der er ikke arbejdet videre med etablering af blødgøringsanlæg, der er flere forbrugere der selv har

fået monteret et anlæg.

Det vandspild der registreres, er fra løbende toiletter og sikkerhedsventiler ved

varmtvandsbeholdere. Forbrugerne opfordres til at kontrollere.

Der var 1 spørgsmål til beretningen, hvad er udgiften til en ledning for nødforsyning fra Skafterup? 

Ca. 300 – 400.000 kr. 



 

 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

5. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

Det reviderede regnskab blev godkendt uden bemærkninger eller spørgsmål.  

 

6. Budget for det kommende år forelægges til godkendelse 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

7. Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

 

8. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

2022   

 Arne Andersen  
 Niels Johansen  
 Ruth Jensen  

 Troels Jensen Indtrådt efter Johnny Andersen 
 Flemming Rasmussen Suppleant til bestyrelsen 

   
 Revisor DLBR-revision 
 Bilagskontrollant Jørgen Kristensen 

 Suppleant BK Jørgen Bruun 

 

 

9. Valg af revisorer og revisorsuppleanter 

Se ovenstående skema. 

 

10. Eventuelt 

Der blev spurgt til udgiften til en ny boring på marken ved skoven. 

Formanden oplyste at der forventes en udgift på ca. 500,000 kr.  

Arbejdet er ikke afsluttet, så det eksakte tal kendes ikke endnu. 

 

 

  

 

 


